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7Datum 2021-09-28 
Tid Kl. 13.00 – 15:45  
 
Plats A-salen, Sollefteå kommunhus   
 
Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 
 
Övriga  Kjell-Åke Sjöström, ordförande  
närvarande Guniris Jonasson, sekreterare 
 Marie Ohlsson, Verksamhetsutvecklare Äldreomsorgen 
 Maaike Smit, Leader Höga Kusten 
 Johan Andersson, Kommunalråd 
 Marie Sundelin, Kulturchef 
 Eva Mårtensson, Bibliotekschef 
  
   

  
Underskrifter Sekreterare  ...............................................................  §§ 18-25 
   Guniris Jonasson 
 
 
 Ordförande  ...............................................................   
  Kjell-Åke Sjöström (V) 
 
 
 Justerare  ...............................................................  
  Barbro Jansson (SPF)  
 
 
Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla 
www.solleftea.se 
 
Myndighet Kommunala pensionärsrådet 
Sammanträdesdatum 2021-09-28 
Anslaget sätts upp 2021-10-07 och tas ner 2021-  
 
Förvaringsplats  
för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
 
 
 
Underskrift  ……………………………………………………………….  
  Guniris Jonasson
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Val av justerare 
 
 
Barbro Jansson (SPF), utses att justera dagens protokoll 
 
 
Närvaro- och omröstningslista 
 

Namn När- Tjg. 
 

Omröstning Reservation Anteckning 
 var- ers. §  §  §  §   
 ande        
Ledamöter, kommunen        
Kjell-Åke Sjöström (V) x      Ordförande 

Monica Tirri (C) -       

Åsa Sjödén (S) x       

Ledamöter, föreningar        

Siv Selinder (PRO) x      Vice ordförande 

Örjan Eriksson (PRO) x       
Pia Hedberg (PRO) -       

Bengt Nilsson (PRO) x       

Anna-Stina Lundberg (SKPF) x       
Eva Ångman (SKPF) x       

Inger Eriksson (SPF) -       

Ersättare, föreningar        
Jan-Bertil Johansson (PRO) -       

Johnny Löfstrand (PRO) x      Ersätter Pia Hedberg 

Sven Olof Palmén (PRO) -       

Lars Göran Söderman (PRO) -       

Vivan Strömqvist (SKPF) x       

Ingrid Rullander (SKPF) -       

Barbro Jansson (SPF) x      Ersätter Inger Eriksson 
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§  18 
 
Föregående protokoll 
 
Mötesprotokollet från 2021-06-09 läggs till handlingarna efter genomgång. 
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§  19 
 
Informationer 
  
Kommunalrådet berättar om kommunens agerande i sjukhusfrågan och sin syn på fram-
tiden i Sollefteå. 
 
Sjukhuset 
 

• Kommunen har en bra kontakt och bra dialoger med personalen på sjukhuset. Alla 
engagerade politiker i samtliga partier tar med sig personalens synpunkter till sina 
partimöten.   

• Det är viktigt med inspel till partier och till Regionen om vad vi vill med Sollefteå 
sjukhus  för att påverka kamrater på det regionala planet. 

• Ockupationen har gjort och gör ett bra jobb och håller frågorna vid liv. Det gäller 
att vi kan fortsätta kämpa och ha uthållighet.  

• Vi politiker gör det vi kan i de forum vi finns, exempelvis genom skrivelser i 
Fullmäktige och Kommunstyrelsen. Säkerligen kommer även fler manifestationer 
framöver när pandemin tillåter. 

• Personalförsörjningen är nyckeln till att kunna behålla sjukhuset. Därför jobbar vi 
tillsammans med regionen och Kramfors kommun för att få till en gemensam ut-
bildning. 

• Ett förslag är att, liksom till försvarsetableringen, erbjuda regionen ”En väg in” - 
tjänster.  

 
 
Framtiden i Sollefteå 
  
Landsbygdsrådet 
Landsbygdsrådet startades upp förra året och ska bland annat fungera som remissinstans i 
olika frågor. Rådet har en bra spridning geografiskt och kompetensmässigt med bra repre-
sentation från hela kommunen.    
  
Hamre 
När det gäller en etablering i Hamre känns det som att vi är närmare nu än någonsin. Jag 
tror att det kommer något riktigt bra där. Batterifabriker kräver väldigt mycket personal 
och vi följer detta med spänning 
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Persontrafik på Ådalsbanan.  
Vi har det mesta i Sollefteå, förutom bra kommunikationer. Vi har tillsammans med flera 
berörda kommuner, tagit ett helhetsgrepp för att få till en vettig persontrafik.  
Vi är just nu inne i en intensiv förhandlingsperiod. 
 
Ungdomarnas delaktighet i Sollefteås framtid 
Fullmäktige har beslutat att starta en beredning för att skapa delaktighet från våra ung-
domar när det gäller Sollefteås framtid. Kom gärna med inspel och synpunkter. 
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§  20 

Dagslägesinformation från Äldreomsorgen 
Verksamhetsutvecklare Marie Ohlsson berättar om vad som är på gång inom äldreom-
sorgen. 
 

- Vi håller på att återhämta oss från Pandemin men har inte fått några  riktiga 
instruktioner om hur vi ska bemöta återgången till normalläget än. 

- Vi håller på att anpassa demensvården till att stämma med regionens  
- Vi har fått pengar till utbildning i äldreomsorgen – pågår i alla personalgrupper 

 
Hemtjänsten   

• Fallsensorer, upphandlat och klart men ingen större efterfrågan än.  
• Trygghetskamera för nattillsyn, används av åtta personer idag. 
• Öppnandet av dagverksamheter – pågår  
• Översyn av grupplokaler för hemtjänsten görs 

 
Särskilda boenden 

• När det gäller besök så inväntar vi instruktioner från MAS. Eventuellt behålls 
besöksvisir 

• För att förkorta in- och utflyttningsprocessen, som i dag tar lång tid, kommer det 
att göras filmer med virtuella visningsrum på webben. 

• Planering kring renoveringen av Nipudden pågår 
• El-cyklar är införskaffade till alla boenden. 
• Uppgift om vaccinationstäckningsgrad finns inte framtagen än men kommer att 

skickas ut till Pensionärsrådet via särskilt utskick. 
 
Önskemål från Pensionärsrådet är att all personal i boenden och i hem-
tjänsten SKA vara vaccinerade ! 
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§ 21 
 
Framtidens landsbygd Höga kusten   
Maaike Smit, berättar om  projektet Leaderstrategi 2023-2030 ”Framtidens landsbygd 
Höga kusten” 
 
Höga Kusten har en växande besöksnäring och är ett starkt varumärke. 
Det behövs därför en strategi för att skapa ett hållbart näringsliv, stärka Höga kusten som 
attraktiva platser och att engagera civilsamhället,  
 
Strategin ger möjlighet för föreningar etc. att söka medel för lokal utveckling, 
 
Läs mera om strategin på projektets hemsida: www.leaderhogakusten.se/strategi2030/ 
 
Tag gärna kontakt med Leader Höga Kusten för diskussioner och utveckling av idéer.  
 
 
  

http://www.leaderhogakusten.se/strategi2030/
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§  22 

Kultur i Sollefteå 
Kulturchef Marie Sundelin och bibliotekschef Eva Mårtensson berättar om sina verksam-
heter och vad som är aktuellt inom kultursektorn just nu. 
 
Den som är intresserad av att ställa ut egna alster i Apotekshuset kan kontakta  
Annelie Nowén som är konstansvarig i kommunen. Hon nås via Medborgarservice. 
 
Marie och  Eva tackar Pensionärsrådet för bra inspel och idéer. 
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§ 23 
 
Övriga frågor 
Kyrkan har höjt kostnaden för hyra av lokaler så att pensionärsföreningarna som inte har 
råd att hyra  längre. 
Kommunalrådet och ordföranden lovar att titta på olika varianter för att hjälpa till från 
kommunens sida och lovar att en lösning kommer. 
 
Önskemål framkommer om införandet av en stående punkt på dagordningen fr.o.m. nästa 
möte - Köer, tillgång och prognos för  särskilda boenden 
Ordföranden godkänner detta. 
 
Vid ett tidigare möte lovade kostchefen att sammanställa en folder med Livsmedels-
verkets Råd och riktlinjer samt att utbilda personal gällande mellanmål för äldre. Pens-
ionärsrådet önskar information kring detta till nästa möte. 
  
Hur planeras renoveringen av Nipudden gå till? 
Ordföranden svarar: Rum för rum. Det finns inte tillräckligt med personal för att flytta 
delar av avdelningarna till Nipgården. Blir en jobbig period, men förhoppningsvis blir det 
desto bättre sedan. 
 
Varför avvisades digitaldagen den 15 oktober av biblioteket i Sollefteå.  
Kulturchefen undersöker vad som hände. 
 
Varför finns det inte några pengar satsade i kulturbudgeten på pensionärer. 
Kultursamordnare Elin Tjällman inbjuds in till nästa KPR. 
 
KPR får Kommunstyrelsens beslut om att bilda en beredning för Ungdomsfrågor på 
remiss för att komma med inspel. 
KPR tar med sig ärendet för påseende. 
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§   24 
 
Delgivningar 

• Minnesanteckningar 2021-09-14  Ramsele förtroenderåd 

• Kommunstyrelsens protokoll 2021-09-07 § 142 – Instiftande av tillfällig full-
mäktigeberedning Ungdomsfrågor 
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§  25 
 
Kommande möte 
 
Nästa möte äger rum - 2021-12-01 
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